
Generalforsamling 28.4.2018 

Referat 

 

1. Valg af stemmetællere 
Peter Hansen (nr 167), Jan Lange (nr 129), Bjarne Pyndt (nr 48) 
	

2. Valg af dirigent 
Mogens Hansen (nr 248) 
Mogens Hansen kunne konstatere at dagsordenen var udsendt pr mail 6.4.2018 og dermed 
lovlig indkaldt. 
Der var 50 stemmeberettigede til stede (heraf 2 fuldmagter) 
	

3. Bestyrelsens beretning for det forløbne år 
Bestyrelsens beretning , se vedhæftet dok.	

 
Formanden oplyste desuden at digelaget følger sommertiden mht medlemmernes bænke, 
både osv på diget. De må opsættes når sommertiden starter, og skal nedtages når den slutter. 
  
Jette Lyhne (nr 127): I forbindelse med beplantningen mod vest der er skåret ned. Hvad med 
dem der har sat hegn ud? 
Formanden svarede at det var kommunens jord, så hvis kommunen opdager det, vil de 
reagere. 
Grage (nr 115): Vi har ofte afhentninger af flextransport o.l. Disse biler kan også ødelægge 
rabatterne. 
Formanden foreslår at tage et billede med mobilen, hvis det opdages. 
Medlem : Ang. vedligeholdelse af stikveje. Ønsker at de skrabes inden, der kommer grus på. 
Svaret er, at det også er sådan det bliver gjort. 
Jørgen Brandhøj (nr 61): Dæksler der udskiftes (af kommunen?) bør tages med og ikke 
lægges på grunden. 
Formanden oplyste at der også var problemer med væltede træer på samme grund. Der 
bliver fulgt op på det. 
Henrik Hansen (nr 96): Hvad er reglerne for parkering/kørsel på rabatter? 
Formanden: ingen regler 
Boye Jørgensen (nr 38): Der har i mange år været problemer med REFA’s biler der 
ødelægger rabatterne. Har set at der andre steder er en samlet affaldsstation med containere, 
så der ikke skal køres til de enkelte parceller. 
Torben Jensen (nr 107): min egen holdning er at vi betaler for at REFA afhenter ved hver 
enkelt parcel, så kan ikke gå ind for en affaldsstation. REFA påtænker i øvrigt at benytte 
mindre køretøjer end de nuværende. 
Preben Rasmussen (nr 165): Ifølge vedtægterne skal der være plads til 2 biler i hver 
indkørsel 
 



Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 
	

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2017 og budget 2018 
Henrik Kjærbye fremlagde regnskabet – det blev enstemmigt vedtaget 
Henrik Kjærbye fremlagde budget. 
Henrik Hansen (nr 96) spurgte hvad en bærbar generator skulle bruges til. Svaret var at det 
var til elektriske redskaber, der skal anvendes ude i området 
Budgettet vedtaget 
	

5. Forslag fra bestyrelsen 
a) Fastsættelse af kontingent 
b) Fastsættelse af pris for græsslåning samt fastsættelse af gebyrer og 
rykkerprocedurer 
Begge forslag blev vedtaget 
	

6. Indkomne forslag 
Bestyrelsens forslag til ændring af ordensreglement ( forslag A) 
Hans-Age Madsens (nr 37) forslag (forslag B) 
 
Jette Lyhne (nr 127): Er det kun plæneklippere eller er det alle maskiner? 
Henrik Hansen (nr 96): Foreslår at det nuværende system beholdes 
Kurt (nr 170): Må en entreprenør, der skal fælde træer ikke starte før 9? – og skal der holdes 
pause 12-14? 
Formanden: Forslaget fra bestyrelsen er et forsøg på at præcisere, at det er i weekenden der 
er restriktioner. 
Eva Lund Bertelsen (nr 48): Kan man blot skrive motoriserede redskaber? 
Dirigenten: Der kan ikke ændres i teksten undervejs… 
John (nr 221): Problemer med at nå at slå græs 
Jørgen Fog Larsen (nr 175): Foreslår at man stemmer for bestyrelsens forslag (A) 
 
Der stemtes om forslag B først, og det faldt 
Dernæst stemtes om forslag A: 28 for 3 imod. 
Dermed kunne dirigenten konstatere at der IKKE er stemning for at bevare den nuværende 
formulering i ordensreglementet, og det bliver forslag A der bliver gældende fremover. 
	

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Henrik Kjærbye (nr 127) genvalgt 
Jørgen Højgård (nr 140) nyvalgt 
	

8. Valg af suppleant 
Torben Dall Nielsen (nr 158) genvalgt 
	



9. Valg af bilagskontrollant samt bilagskontrollant-suppleant 
Jørgen F. Østergård (nr 80) genvalgt 
Annelise Friis Andreassen (nr 128) genvalgt 
	

10. Eventuelt 
Bente Knudsen (nr 50): har fået et problem med en grævling der bor under huset. Er der 
nogen der har erfaringer eller forslag til hvordan man slipper af med kræet? 
Formanden: Hvis man har brug for at kontakte et andet medlem i foreningen – i denne sag 
eller i andre tilfælde – så spørg sekretæren (Annelise) eller formanden (Torben), der så vil 
spørge vedkommende om tlf.nummer/mail må udleveres til spørgeren. 
 
HUSK at melde adresseændring, ny mailadresse og nyt telefonnummer til sekretæren! 
 
Jørgen Fog Larsen (nr 175) Tak til bestyrelsen for et stort arbejde med at holde området 
pænt. 
 
Formanden sluttede generalforsamlingen med en tak (og en flaske) til det afgåede medlem 
Leon Mikkelsen for arbejdet i bestyrelsen. 
	

Referent Bente Knudsen (nr 50) 
 
	

	


